
   
ACTA:
1a REUNIÓ DEL CONSELL D’EMPRESA, COMERÇ, TURISME I CONSUM
DE SANT ANDREU DE LLAVANERES 2024

A Sant Andreu de Llavaneres, a les 19.30 hores, del dimecres 21 de febrer de 2024, es reuneixen les
següents  persones amb motiu  del  Consell  d’Empresa,  Comerç,  Turisme i  Consum de  Sant  Andreu  de
Llavaneres per  celebrar  sessió  ordinària  de primera convocatòria  2024:  Lucas Bueno (Club de Golf  de
Llavaneres); Ingrid Jiménez (Kids and us); Gemma Valdés (Port Balís); Lucía Cudolà (Filo per la cuina); Lluis
Perich (Can Perich); Roser Moré (FAGEM); Nadine Van Look (Grup Municipal ERC); Juan Antonio Casado
(Grup Municipal Movem Llavaneres); Juan Pedro Arnau (Grup Municipal PP); Vanessa Bonamusa (Grup
Municipal Junts per Llavaneres); Josep Ruiz (Grup Municipal Acord per Llavaneres); Oriol Giralt (regidor no
adscrit);  Annabel  Martínez (Grup Municipal  PSC i  regidora de Promoció  Econòmica,  Empresa,  Comerç,
Turisme i Consum). 

Hi assisteix també Míriam Martínez, auxiliar administrativa de la regidoria de Promoció Econòmica, i Gemma
Batayé, tècnica de Promoció Econòmica, que exerceix de secretària per delegació. 

Ha excusat l’assistència Carlos Sánchez (Grup Municipal PSC); Josep Robles (Congelats Krill); Carles 
Aceña (Restaurant Pins Mar); Monica Oleart (Restaurant El Racó del Navegant), Carme Andrés (Kindertic) i 
Lluis Bassat. 

La regidora de Promoció Econòmica dóna la benvinguda als assistents i  passa a repassar els punts de
l’ordre del dia.

Es reparteix a tots els assistents una carpeta amb els informes següents: 
- Convocatòria de l’actual reunió amb l’ordre del dia.
- Acta de la reunió anterior.
- Annex del conveni 3 viles on es mencionen les accions pel 2024. 
- Proposta d’accions de la regidoria pel 2024.
- Informe sobre la valoració final de l’activitat 23a Festa del Pèsol Garrofal
- Informe sobre la valoració final 24a Festa Coca de Llavaneres

1. APROVACIÓ DE L’ACTA DE LA SESSIÓ ANTERIOR  
Annabel Martínez demana als assistents si tenen alguna objecció per a l’aprovació de l’acta de la reunió
anterior. 

Juan A. Casado pregunta quin és l’estat d’execució de les accions recollides a l’acta, per exemple si s’ha
creat el grup de whatsapp. 

Gemma Batayé explica que l’anterior reunió es va fer abans del canvi de govern i els membres de l’anterior
consell  van dir  que ja tenien prou grups de whatsapp, però ara, amb els nous membres es pot decidir
quelcom diferent. 

2. PRESENTACIÓ DE LA MEMÒRIA DE LA REGIDORIA 2023  
Annabel Martínez i Gemma Batayé van explicant cada punt de la presentació que es projecta en pantalla on
s’enumeren totes les accions fetes per la regidoria durant 2023. 

Respecte a la visualització comercial, en concret la col·locació de jardineres al carrer de munt: 
- Juan A. Casado comenta que les plantes donen vida al carrer però s’ha de tenir en compte l’estat de
sequera actual. 
- Annabel Martínez diu que té raó i que per això no se n’han posat més. 
- Lluis Perich afegeix que també s’ha de vigilar amb la seva neteja, perquè estan sempre molt brutes.
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Respecte el cartell de reforç escolar que es va fer per a la dinamització comercial: 
- Juan A. Casado comenta que ara que començaran les jornades de portes obertes seria un bon moment per
fer arribar aquesta informació del cartell a les AMPES de les escoles. 
- Annabel Martínez hi està d’acord i diu que des de la regidoria se’ls hi enviarà.

 Respecte l’espai Coworking: 
- Juan A. Casado pregunta si s’ha plantejat buscar un nou espai per llogar.
- Annabel Martínez respon que  es demanarà a Diputació de Barcelona un ajut per elaborar un estudi de
mercat que revaluï la necessitat real que hi ha a Llavaneres per llogar un espai d’aquestes característiques, i
quin model de coworking podria funcionar millor al poble.
- Juan A. Casado creu que la necessitat hi és i que es pot veure perquè sempre hi ha algú fent-lo servir,
quan un usuari es dona de baixa, n’entra un de nou.
- Gemma Batayé li dona la raó i afegeix que tot i que per preu i per proximitat agrada a tothom que ve a
veure’l, molts decideixen no llogar-lo perquè el troben petit i no volen compartir-lo.
- Juan A. Casado creu que per aquest motiu s’hauria de buscar un nou espai.
- Annabel Martínez comenta que s’està valorant però no es fàcil trobar un lloc al poble que tingui totes les
instal·lacions  pròpies  d’un  coworking  amb  cara  i  ulls  i  que  es  pugui  mantenir  un  preu  de  lloguer  tan
assequible pels emprenedors com el que tenim ara.

Respecte als concursos organitzats per la regidoria: 
- Annabel Martínez explica que les últimes edicions dels concursos no han funcionat perquè el procediment
per inscriure’s és farragós i que es pretén actualitzar per fer-lo més àgil i aconseguir més participació. També
comenta que de cara a la festa del pèsol s’ha decidit no fer més el concurs de cuina Llavamasterxef.
- Lluis Perich pregunta si s’ha pensat en alguna idea que substitueixi aquesta activitat.
- Annabel Martínez pretén tornar a instaurar la cassolada d’anys enrere en la que es comprava tiquet per
degustar un platet de pèsols i organitzar un sopar popular, tot dissabte. 
- Lluis Perich creu que no hi haurà pèsols suficients per totes les activitats que en requereixen i també
afegeix que els preus de venta que s’estableixen són molt baixos i s’haurien de pujar.
- Gemma Batayé comenta que potser caldrà tornar a convocar als restauradors i productors de pèsol per tal
d’arribar a un acord més concret per saber exactament amb quina quantitat de pèsol comptarem i a quin
preu es vendrà cada ració a la fira.

3. PRESENTACIÓ DE LES ACCIONS 2024 APROVADES EN EL CONVENI DE LES 3 VILES  
Annabel Martínez explica les accions pel 2024 aprovades en el marc del conveni de les 3 viles. 
Respecte el cicle de formacions Forma’t amb les 3 viles: 
- Nadine pregunta si Caldes d’Estrac aquest any organitza alguna formació o només es suma per fer-ne
difusió com l’any passat.
- Gemma Batayé contesta que només ajuda a fer la difusió perquè no tenen pressupost per poder pagar
formacions, i que a nivell 3 viles aquest sistema ja funciona perquè la formació arriba al públic dels tres
municipis i ens dona més possibilitats que ens atorguin més quantitat de diners en les subvencions que es
demanen a la Diputació de Barcelona.

4. PRESENTACIÓ DEL PLA D’ACCIÓ DE LA REGIDORIA 2024  
Comentat durant la presentació de la memòria 2023 i les accions 2024 de les 3 viles. 

5. PRESENTACIÓ DEL PAM 2024-2027 EN MATÈRIA DE DESENVOLUPAMENT ECONÒMIC  
Annabel Martínez explica en detall les accions que es proposen en matèria de desenvolupament econòmic
des de la regidoria per dur a terme aquest mandat. 
Respecte la proposta del Stop and Go: 
- Roser Moré creu que 30 minuts per fer gestions comercials es massa poc. 
- Gemma Batayé aclareix que no és per la gent que va a comprar durant 2 hores, si no que està pensat més
per aquelles persones que necessiten aparcar poc temps per potser anar a treure diners al banc i marxar.
- Ingrid Jiménez creu que no hi ha prou espai de parking actualment i que si es destinen algunes places a
això, encara hi haurà més problemes per aparcar.
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- Annabel Martínez comenta que s’ha estudiat des de govern i que si fa falta ampliar les places de parking
que hi ha ara, es farà, però de moment es considera que n’hi ha suficients. 

6. CREACIÓ DE COMISSIONS DE SEGUIMENT DEL CONSELL  
Annabel  Martínez pregunta si volen crear comissions de seguiment del consell per poder treballar accions
més específiques en grups més reduïts. 

En general els hi sembla bé. 

7. C  REACIÓ   DE COMUNITAT   DE WHASTAPP PER LES NOTÍCIES CONSELL I COMISSIONS DE  
SEGUIMENT

Gemma Batayé proposa crear una comunitat de whatsapp per poder-ho gestionar tot amb més agilitat i que
serveixi també per proposar les comissions de seguiment. 

Ingrid Jiménez comenta que es una bona idea i que un cop es decideixin els punts que es volen treballar,
amb el grup de whatsapp serà més fàcil que cada membre digui a quina comissió de seguiment es vol unir. 

Es concreta que es crearà el grup en els propers dies i es convida als assistents a participar i fer propostes. 

8. PRECS I PREGUNTES  
No hi ha precs ni preguntes.

I no havent-hi més assumptes a tractar, s’aixeca la sessió a les 21:21 hores, de la qual s’estén la present 
acta.
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